
       EL CONSELL ESCOLAR US INFORMA: 

  
Segons allò previst a l'ordre del dia de la darrera reunió del 
29 de juny de 2010, es van tractar els següents punts: 

 
1.- Lectura de l’acta anterior. S’aprova per unanimitat. 
 
2.- Seguiment d’informacions anteriors 
• Es fa saber que els SS.TT d’Educació han enunciat que la “Setmana 
Blanca” serà del 28 de febrer al 4 de març de 2011. 
• El Regidor d’Ensenyament comunica que l’ajuntament destinarà 2.500 € 
a la sol·licitud formulada per l’escola per poder atendre la prevenció 
logopèdica per al curs vinent. Tanmateix, seguirà subvencionant el 50% 
del transport per a l’activitat de natació a C.I. i farà una aportació de 
6.000€ per a dotar de mobiliari bàsic a l’escola nova. 
 
3.- Aprovació de la Memòria Anual 2009/10 
Tots els membres del consell reberen amb antelació la Memòria per tal 
que pogués ser revisada, podent així agilitzar la reunió. El document recull 
les valoracions de les diferents activitats dutes a terme a l’escola d’acord 
amb el Pla Anual traçat en iniciar el curs. La Núria Martínez, com a Cap 
d’Estudis, demana si hi ha cap aclariment a fer. El representant de l’AMPA 
apunta la necessitat de dinamitzar la tasca de la Comissió de 
Convivència, proposta esmentada dins l’apartat de riscos laborals.  
S’aprova per unanimitat la Memòria Anual. 
 
4.- Precs i preguntes 
- S’explica que durant els propers dies es penjaran a les aules virtuals el 
currículum de l’escola que recull els continguts que es treballen a cada 
àrea, d’acord amb el nou Currículum LOE. Aquesta tasca s’ha realitzat al 
llarg del curs en diferents reunions dels equips de mestres de cada cicle i 
sobre cadascuna de les àrees curriculars. A més a més, els continguts de 
cada àrea i de cadascun dels cicles s’han coordinat de forma vertical. 
-Es donen a conèixer els resultats publicats per part del Departament 
d’Educació sobre les proves de competències bàsiques realitzades als 
alumnes de 6è. En competències lingüístiques de llengua catalana, 
llengua anglesa i competència matemàtica, la nostra escola es troba  per 

sobre del nivell mitjà de Catalunya. En competència lingüística de llengua 
castellana, els nostres alumnes estan un pèl per sota de la mitjana 
assolida en el conjunt català. Es comenten els percentatges dels alumnes 
situats en cada franja segons nivell alt, mitjà o baix, afegint que es 
corresponen amb els resultats acadèmics dels alumnes obtinguts al llarg 
del curs i també, que la mitjana general ha estat lleugerament més 
superior que la del curs passat. 
S’expliquen les mesures dutes a terme durant aquest curs i les previstes 
per al curs vinent per a corregir les mancances i els desajustaments. 
Tanmateix es comparen els resultats obtinguts aquest curs respecte a 
l’anterior. Enguany han estat més positius. 
- Referent al servei de menjador i atès que la cuina a hores d’ara encara 
no compleix tots els requisits legals per al seu funcionament, el servei 
funcionarà en forma de càtering (com fins ara) durant el primer trimestre, 
servint-se el menjar en dos espais: edifici vell (EI) i edifici nou (Primària). 
A partir del mes de setembre s’iniciaran les gestions per procedir a la 
convocatòria de concurs a fi que sigui una empresa externa a l’escola qui 
es faci càrrec del servei. 
- Els representants del pares i la Directora fan arribar un escrit signat per 
pares d’alumnes de 3A que mostren el seu desacord respecte a la decisió 
presa per l’equip de mestres de l’escola de barrejar o reagrupar els nens i 
nenes d’aquest nivell, demanant que sigui cancel·lat aquest fet. La 
Direcció i els representants de mestres expliquen els motius i les 
necessitats per als quals s’ha procedit, examinant quina hagués estat la 
via més idònia per a comunicar-ho a les famílies. Per unanimitat es resol 
que no és responsabilitat del Consell Escolar, sinó que es tracta d’una 
decisió que competeix a  l’equip de mestres i per tant, es durà a terme. 
 
-Finalment, la Directora agraeix a totes les persones que amb el seu 
esforç han fet possible el trasllat: pares, mares i familiars; a l’Ajuntament 
per al finançament d’un equip de mudances que s’ha encarregat dels 
volums grans i per l’ajut del personal de la brigada municipal i a l’AMPA 
per al suport econòmic que ofereix davant les mancances que hi haurà. 
No hi hagué cap més punt a tractar. 

 


